
  ZÁPIS   Č.  3/2019 

 

z jednání OV středočeské oblasti ČJF, konaného dne 26. 2. 2019 na Kladně. 

Přítomni: Václav Drbal, Michael Moudrý, Ing. Pavlína Bůžková, Ing. Antonín Klauz, Ing. Michael Veselý,  

Jana Nosková (sekretář). 

 
Bod 1. Ekonomika 
Ing. Bůžková byla OV pověřena sestavením rozpočtu na rok 2019. 
Členy OV informovala o doručení první verze tabulek pro rozpočty, jejich úpravy se konzultují. Částka pro 
příjmovou stranu pro provoz je předjednána a bude použita pro první verzi návrhu. Systém OPP bude 
projednáván na Radě ČJF. Dále OV navrhuje, aby se Rada z důvodu změny struktury poplatků zabývala i 
revizí jednotlivých položek (v JISu operace) – a to ve vztahu co je a není přímý příjem oblasti. 
Co se týká roku 2018, ing. Bůžková byla pověřena dojednáním, zda výhry a předané trofeje na galavečeru 
budou ještě zaúčtovány do roku, do kterého patří. 
 

Bod 2. – OV shrnul průběh a výsledky Konference oblasti 2019. Předseda oblasti vyjádřil pochvalu a 

poděkování nad jejím hladkým průběhem. 

OV schvaluje vyplacení faktury ve výši 32 645,- Kč za pronájem sálu, projektor a cattering v ČUS Nymburk. 

OV se jednohlasně shodl na podpoře kandidatury Ing. Olgy Plaché na funkci prezidenta ČJF. 

Bod 3. – OV jednal o organizaci Galavečeru naší oblasti, který se bude konat dne 2. 3. 2019 v Městském a 

společenském domě v Kolíně. Seznam všech oceněných byl zveřejněn na webu a FB oblasti. Pozvání 

oceněných zařizuje sekretářka ve spolupráci s A. Halíkovou. Jejich prostřednictvím byly odeslány pozvánky 

všem oceněným. V. Drbal předjednal na centrále ČJF možnost a postup pro výplaty výher v hotovosti 

přímo na galavečeru – zařizuje sekretář oblasti. 

Na moderování předávací části Galavečera byl objednán A. Suchánek, a to dle dodané kalkulace nákladů 

na moderování je   5500,- Kč (5000,- Kč moderování, 500,- Kč cestovné). OV tuto částku schválil a trvá na 

jejím dodržení. Dále bylo schváleno, že oblast uhradí náklady na pronájem sálu, ozvučení a osvětlení a 

hudbu.  

V jednání předsedy oblasti je fotograf D. Prokeš a M. Motygin. Dále bylo OV vyjednáno umístění 

fotokoutku a pořízení videozáznamu. Předpokládanou výši nákladů zjišťuje předseda oblasti. 

Byl aktualizován seznam vyhodnocených (zredukováni umístění na MČR a OM, a přidáno vyhodnocení 

klubů) a aktualizován seznam jubilantů. Výše odměn za umístění v SJL byla konzultována, aby nedocházelo 

k rozdílům mezi disciplínami. Pro doplnění upomínkových předmětů pro vyhodnocení bylo schváleno 

dodobjednání plaket, zajistil V. Drbal na základě počtů, dodaných sekretářkou oblasti. Každý účastník 

vyhodnocení bude mít nárok na jednu vstupenku na navazující ples zdarma. 

Začátek vyhodnocení: 16:00 hodin. 

Začátek Galavečera: 19:00 hodin. 

Bod 4. – Refreshingy: OV konstatuje, že dosud nebyly zaslány žádné centrální pokyny pro formu 

administrace a vyúčtování refreshingů – sekretářka se dotázala na sekretariátu ČJF – zatím nemáme 

odpověď. Na refreshing rozhodčích přihlášeno aktuálně 40 účastníků, pro refreshing stavitelů volná 

kapacita – sekretářka obešle s informací okolní oblasti. 

Bod 5. – OV jednal o podmínkách STP pro OM - budou zaktualizovány a uveřejněny na webu oblasti - trvá.  



OV schválil pozvání J. Opatrné (JS Opatrný Hořovice) k informační schůzce ohledně pořádání OM skoky, a 

to na své další zasedání. Zařídí sekretář oblasti. 

Bod 6. - STP SJL budou doplněny na web oblasti. Na základě jednání s pořadateli budou nejpozději do 31. 

3. dodatečně aktualizovány. Podmínky SJL dalších disciplín zůstávají stejné – tj. drezura bude na konci 

sezony vyhodnocena z žebříčku JIS, spřežení z výsledků Poháru spřežení. Byly navrženy další úpravy 

pravidel – především konzultováno finále skoky. Sekretářka odeslala stávající pravidla členům OV 

k doplnění. Příští OV bude aktualizován seznam zpracovávatelů výsledků soutěží SJL a připraveny centrální 

informace o administraci, které obdrží pořadatelé i zpracovávatelé. 

Bod 7. – Sekretář oblasti zajistil od dodavatelské firmy IMI Partners nabídku trik pro reprezentaci na MČR 

a rozeslal nabídku subjektům naší oblasti s anketou, jaká trika by reprezentantům nejvíce vyhovovala. 

Návrh s nejvyšším počtem hlasů bude objednán ve větším množství než v minulých letech, aby 

nedocházelo k chybějícím trikům ke konci sezony. Tato trika budou v případě potřeby doobjednána na 

další roky – tj stejná trika budou po dobu neurčitou, dokud OV nerozhodne jinak. Zajištěním ankety 

pověřena sekretářka oblasti – před uveřejněním zašle ke schválení a konzultaci členům OV. 

Bod 8. – Oblastní SCM skoky a všestrannost – obě soustředění kapacitně naplněna, kontrola úhrad 

poplatků za účast. Byl projednáván systém komunikace s náhradníky. Ing. Bůžková navrhla přijmout na 

soustředění náhradníky, kteří jsou ochotni dojíždět, neschváleno. 

Bod 8. – OV předkládá VV ČJF návrh na svolání schůze schvalovatelů rozpisů závodů pro sjednocení 

postupu při schvalování - trvá. 

Bod 9. – OV se zabýval žádostí o odpuštění platby za druhý přestup v sezoně 2019 pro sl. Veroniku 

Lindauerovou (J0P7K), v souladu s Registračním a přestupním řádem ČJF zpoplatněným částkou 2000,- Kč 

za druhý přestup mezi subjekty. Cílovým subjektem je JK Poříčí (MB0066). Důvodem je přestup původního 

subjektu, který členka nemohla ovlivnit. 

OV žádost předává k projednání VV s kladným vyjádřením. 

Bod 10. – OV jednal o žádosti JK Heroutice o zařazení série soustředění do programu OPP, OV tuto žádost 

schvaluje za průběhu podmínek podzimního OPP oblasti 2018 (stejně jako akce v Opřeticích), neboť 

nejsou známy přesné podmínky tohoto programu pro rok 2019. 

Podmínkou je nesouběh termínu tohoto soustředění se soustředěním v Opřeticích. 

Bod 11. – OV schvaluje proplacení faktury od firmy Shadowfax za přípravu plakátů na Galavečer STČ 

oblasti ve výši 2420,- Kč. 

Bod 12. – OV se o kontrole prezence na Jarní drezurní školení pozastavuje nad faktem, že je možné se 

tohoto školení zúčastnit bez kvalifikace rozhodčí, a to dokonce zdarma. Totéž se týká všech dalších 

vzdělávacích akcí pro kvalifikované funkcionáře. OV STČ oblasti refreshing pro rozhodčí vnímá jako akci 

v režimu vzdělávání funkcionářů ČJF s licencí dané disciplíny, a minimálně by neměla být zdarma pro ty, 

kterým není určena.  

Bod 13. – OV plánuje zapojit do aktivit OV i další osoby se zájmem pracovat pro oblast současně i s účelem 

získání zkušeností v různých aktivitách. V této souvislosti rozhodl oslovit pí J. Holíkovou s žádostí 

administrace SJL skoky. Zařizuje sekretář oblasti. 

Bod 14. – OV probíral dokument Aktualizace dokumentu Vzdělávání v ČJF a vznáší následující připomínky: 

 vyslovuje údiv nad skutečností, že dokument nebyl předložen k připomínkování ani komisařům 

ZZVJ na schůzi komisařů ZZVJ v prosinci 2018, ani oblastem 

 nevydařená drezurní úloha 



 nová kvalifikace instruktor jezdectví drezura – na této úrovni není vhodná specializace 

OV plánuje návrh úprav a  zároveň oblast bude iniciovat člena naší oblasti k zařazení do nově vzniklé 

Komise vzdělávání v ČJF. 

Bod 15. – OV jednal o zastaralosti PC p. M. Moudrého, schvalovatele rozpisů v oblasti a žádá tímto VV ČJF 

o schválení nákupu nového PC. Do rozpočtu oblasti zařadí Ing. Bůžková. 

Bod 16. – OV přečetl Zápis z jednání VV ze dne 12. 2. 2019 a konstatuje, že je tento velmi nepřehledný. Ve 

zkratkách jmen se velmi těžko orientuje a bez viditelných příloh je tento dokument velmi těžko 

pochopitelný. 

Bod 17. – OV schvaluje přesun ZZVJ Heroutice z termínu 10. 4. na 9. 4. 2019 z důvodu souběhu termínu 

s konferencí ČJF. 

Bod 18. – Další schůze OV se bude konat dne 26. 3. 2019 na Kladně. 

 

Zapsala: Jana Nosková 

 

 


